
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 26. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 927
På baggrund af ministerens svar på spørgsmål S 3215 om fire-års-reglen og
antal læger, som eventuelt risikerer ikke at blive speciallæger på baggrund af
reglen bedes ministeren oplyse den aktuelle status.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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